



香港佛法護持會
Hong Kong Society of
Dharma Supporters

Donation Form

Who We Are

Hong Kong Society of Dharma Supporters Limited was established in 2005, and registered as a non-profit, charitable organization which is exempted from taxation under Section 88 of the Inland Revenue Ordinance, Hong Kong

Objectives

1. To promote and spread the Buddha-dharma;
2. To promote and support the learning and application of Buddha-dharma;
3. To integrate Buddhism with the social welfare services for the members of the public.

Full Name: _____ Contact No.: _____

Address: _____

I will donate HK\$ _____ Monthly Quarterly Annually One-off

Beginning from (month / year): _____ (for Monthly/ Quarterly/ Annually donation only)

Receipt required: Yes No (Donations of HK\$100 or above are tax deductible)

Payment method: (for one-off donation)

Cheque (Please make crossed cheque payable to “Hong Kong Society of Dharma Supporters Limited”. Please post the cheque together with this form to us.)

Cash (Please deposit to HSBC account name “Hong Kong Society of Dharma Supporters Limited” and account no. 817-028657-001. Please post or email the bank-in slip together with this form to us.)

Payment method: (for Monthly/ Quarterly/ Annually donation)

Standing Instruction (Please request a standing instruction via your bank payable to “Hong Kong Society of Dharma Supporters Limited” (HSBC bank account no. 817-028657-001) by filling in a Standing Instruction Request Form from your own bank. Please send a copy of the Standing Instruction Request Form together with this form to us.)

Signature: _____ Date: _____

Address: Hong Kong Society of Dharma Supporters Limited, 4/F, Xing Hua Centre, 433 Shanghai Street, Kowloon

Website: www.sds.hk Email: hksdsinfo@gmail.com



香港佛法護持會
Hong Kong Society of
Dharma Supporters

捐款表格

關於我們

香港佛法護持會成立於 2005 年，是根據香港稅務條例第 88 條獲豁免繳稅的非牟利慈善機構。

宗旨

1. 傳揚佛法
2. 提倡佛法的學習和實踐
3. 結合佛教與社會福利，服務社群

姓名: _____ 聯絡電話: _____

地址: _____

捐助金額: 港幣\$ _____ 每月 每季 每年 一次性

由 (月 / 年) 開始: _____ (每月/季/年捐款適用)

需要收據: 需要 不需要 (港幣\$100 或以上的捐款可扣稅)

付款方法: (一次性捐款適用)

支票 (劃綫支票抬頭: 香港佛法護持會。請郵寄支票連同本捐款表格給我們。)

現金 (請存入滙豐銀行戶口名稱「香港佛法護持會」及戶口號碼 817-028657-001。請郵寄或電郵捐款回條連同本捐款表格給我們。)

付款方法: (每月/季/年捐款適用)

常行指示 (請向貴銀行申請常行指示轉帳至滙豐銀行戶口名稱「香港佛法護持會」及戶口號碼 817-028657-001。請郵寄常行指示申請表副本連同本捐款表格給我們。)

簽署: _____ 日期: _____

地址: 九龍上海街 433 號興華中心四樓香港佛法護持會

網址: www.sds.hk 電郵: hksdsinfo@gmail.com